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Už jste slyšeli příběh Viktora Baroše? To je šéfredaktor Nadačního fondu Svědomí národa. Natáčejí a
vysílají příběhy, které ukazují, že to u nás zase není taková svoboda a demokracie. Vysílají příběhy lidí,
kteří jsou umlčováni, které do televize nikdy nikdo nepozve. I se mnou kdysi natočili rozhovor, když se do
mě pustila všechna velká mééédia a začala o mě šířit, jaký jsem strašný dezinformátor, co šíří po
internetu nebezpečné lží. Viď, Řezníčku? 

Zkrátka, jakmile se někomu začne dít bezprávi, objeví se Viktor Baroš a bude s ním chtít natočit rozhovor.
Na jejich jůtubu tak najdete videa s Drulákem, Ševčíkem, Duškem, Žaloudíkem, Landou, i Ondrou
Dostálem. 

Jako všichni, co děláme alternativní média, se i Viktor Baroš musí živit normální prací a tak si nedávno
založil eseróčko na nějaké komerční aktivity. Dneska nemůžete fungovat bez bankovního účtu, tož vyrazil
do Komerční banky a tam se dozvěděl, že mu účet nezaloží. Dneska si vás totiž prolustrují a on měl u
svého rodného čísla v systému přípsáno, že je dezinformátor a tak měl smůlu. Ano, takhle jednoduché to
bylo. 

Komerční vyjebanka si k vašemu rodnému číslu připisuje kádrikulum mortis. Na jůtubu Svědomí národa si
o tom můžete najít patnáctiminutové video, kde panu Barošovi vysvětluje pracovník banky, že si to banka
samozřejmě nevymýšlí sama, ale dostává tyhle posudky přímo od ministerstva vnitra a ostatní banky to
mají zřejmě podobné. 

To víte, svoboda a demokracie, to není pro každého. Všichni jsme v posledním roce podepsali nové
obchodní podmínky, kde jsme akceptovali, že nám banky mohou účet zrušit bez odůvodnění. Už jsem tu
psal o případu jistého podnikatele, kterému banka zrušila účet tak rychle, že se dostal do velikých
problémů, které jeho podnikáni skoro zlikvidovaly. Na jedné straně vás stát nutí do bankovního účtu bez
kterého nemůžete skoro nic a na druhé straně vám vyjebanky účet klidně zruší (a nebo nezaloží), protož
tam na vás mají složku od PreVítka Rakušana. 

Pokud budu mít někdy možnost do věci mluvit, připomeňte mi, že musíme založit státní komerční banku,
která podobné praktiky bude mít za zákona zakázané a pošleme tím celý vyjebankovní sektor tam odkud
přišel. Do brusele. Nevidím žádný důvod, proč si tady krmit sektor, který vydělá ročně pět set milirad na
úrocích a ještě se chová jako Gestapo. Veškeré transakce státních organizací půjdou přes tuto banku,
spojíme to s českou Poštou, která nebude prodávad losy, ale bude dělat normální bankovní služby v
normální svobodné zemi. K čemu je soukromý sektor, který vyjebává se zákazníky? Je nejvyšší čas, aby
vyjebanky dostaly konkurenci.

Těším se, až se to rozmázne, že to dopadne stejně jako s provozovateli domén, kteří na doporučení vlády
zablokovali soukromé weby, pak se k tomu nikdo neznal a Černý Petr jim zůstal v ruce. I před soudy. 

Tímto vyzývám Komerční vyjebanku, aby se k tomu vyjádřila. Aby jasně řekla, jestli lustruje klienty podle
toho, jestli mají nevymáchanou hubu na sociálních sítích. Aby jasně řekla, od koho dostává instrukce a
kdo připisuje k rodným číslůl lidí poznámky o dezinformátorech. A nebo ať jasně řekne, že to nedělá a ať
stejně jasně zdůvodní, proč Barošovi odmítla založit účet. 

A stejně tak vyzývám PreVítka Rakušana, aby jasně řekl, jestli se ministerstvo angažuje v podobných
gestapáckých praktikách. Jestli je to nějaké propojení mezi jeho ministerstvem a bankovním sektorem.
Jestli tam na ministerstvu mají nějaké oddělení kádrováků, kteří píší bankám instrukce. A pokud ano,
chceme vědět jména!

Je tu ještě někdo další, kdo si vede na lidi složky tak jako to dělá Seznam zprávy a ta svinská
pražská neziskovka? Ti už se tím pochlubili, takže o nich už to víme. 
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Je tu ještě někdo, kdo provozuje kádrovací oddělení?  Která další banka se podle toho řídí? Nebo už je to
někde v zákonech? To by bylo na revoluci, víme?

Možná je na čase, abychom se začali chovat stejně. Abychom si šli do Komerční vyjebanky vybrat naráz
účty, stejně jako to bylo ze Sberbankou. Možná je nejvyšší čas, abychom se do té pražské bažiny pustili
se stejnou vervou jako Trump nebo Milei. Možná je čas, abychom všechny tyhle lokaje poslali na smetiště
dějin, protože dokud tady budou, nikdy si tu neuklidíme. Možná je načase, abychom jim zcela bez obalu
řekli to, co teď říká nová americká vláda. Že se vypořádají se vší diverzitou, inkluzí i LGBTNSDAP. Že
vyhodí všechny, kteří se podíleli na cenzurních praktikách, ať je to úředník nebo plukovník (vlastně teď už
generál). 

Slibme si, že si do roka a do dne vezmeme tuto zemi zpátky a tyhle praktiky ukončíme jednou provždy. 

_______________________________________________________________________________________

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím pošlete dar Institutu českého venkova.
Každý, kdo pošle příslušnou částku, může si na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z
nabídky. Číslo účtu: 1769955003/5500 IBAN: CZ8355000000001769955003. Kdo chce, může přímo na
stránkách Institutu pro platbu použít QR kód. Doporučuji poslat platbu a druhý den si zadat adresu pro
zaslání. Stačí přímo na Vidlákových kydech kliknout v záhlaví na „objednat knihu.“
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